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Støtteforeningen Hjælp de ældre i Rumænien 

Referat 

Generalforsamling lørdag den 2. april 2016 kl. 13.00 

 

Formand Laila Christensen bød velkommen til de fremmødte medlemmer og gav derefter Torben Schreiber 

ordet. 

Torben startede med at han var imponeret af det store fremmøde på trods af at foreningen nu har 

eksisteret i 10 år, og at hans rejsebureau har holdt pause de seneste par år. 

Han fortalte at lavprisselskabet Wizz Air har startet en rute fra Billund til Cluj i Rumænien. Han vil derfor 

begynde igen at arrangere rejser til Bagaciu. Han fortalte også at plejehjemmet ikke er glemt – det står 

tomt, da det ikke har været muligt at opnå tilladelserne til at drive det som plejehjem. 

Vil i stedet arbejde for at det på sigt skal søges indrettet som ældreboliger. 

  

 Valg af dirigent 

Karsten Christensen blev valgt som dirigent 

Karsten konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt efter vedtægterne og gav 

dernæst ordet til Laila. 

 Formandens beretning for 2015 

Laila startede med at gøre opmærksom på udstillingen af billeder, som hun har lavet og som vil 

blive taget med til Bagaciu og udstillet på plejehjemmet på førstkommende tur. 

Hun fortalte også om de der var døde i årets løb, og om nogle af de problemer der havde været og 

oplyste at der i øjeblikket er 91 medlemmer imod 117 sidste år. Håber at der kommer nye 

medlemmer, hvis Schreiber igen sender turister til Bagaciu. Hun fortale også at man i Bagaciu er 

ved at bygge et fritidshus for byens borgere, de gamle faldefærdige boligblokke nedrives og 

vinfabrikken, som drives af Sussi og Tittis søn, forventes at starte i år. 

Hollænderne giver stadigvæk præfabrikerede huse til byen  – i år forventes 6 nye, og der bygges nyt 

i området bag hotellet. 

Spørgsmål: Hvad med foreningen fremover? 

Svar: Foreningen fortsætter så længe der er medlemsmæssig opbakning og der kan skaffes 

tilstrækkeligt med midler til at hjælpe. 

Til sidst oplystes det at første tur til Bagaciu i 2016 bliver fra den 12. til den 23. april – og deltagerne 

bliver: Laila, Liljan, Inger-Lise, Hanne og Poul-Erik. 

Beretningen godkendtes herefter. 

 Forelæggelse af regnskab 

Karsten Christensen gennemgik regnskabet. 

Der har været kontingentindtægter for 23.280 kr. donationer for 37.271 kr. øvrige indtægter for 

10.664 kr. Indtægter i alt 71.215 kr. Der har været driftsudgifter udgifter for 8.051 kr. og der er 



 

 

 S
tø

tt
e

fo
re

n
in

ge
n

 H
jæ

lp
 d

e 
æ

ld
re

 i 
R

u
m

æ
n

ie
n

 

- 2 - 

 

givet donationer for 69.120 kr. – herefter er der et merforbrug på 5.956 kr. 

Egenkapitalen udgør herefter 25.209 kr. som er likvid beholdning  

Der var ingen spørgsmål – og regnskabet blev godkendt. 

 Kontingent 

Bestyrelsen indstillede kontingentet til uændret 250 kr. pr. år i 2017 

Det blev vedtaget.  

 Behandling af indkomne forslag 

Der var ingen forslag. 

 Valg af medlemmer til bestyrelsen 

Holger, Hans, Hanne K. og Michael var på valg 

Hans fratrådte i løbet af året, Holger ønskede ikke genvalg, 

Emese trækker sig af helbredsmæssige grunde 

Hanne K. og Michael blev genvalgt 

 

Liljan Martiny, Herfølge 

blev foreslået som nyt medlem af bestyrelsen og valgt. 

Bestyrelsen består herefter af: 

Laila Christensen 

Jørgen Klausen 

Michael Johnson 

Hanne Knudsen 

Liljan Martiny 

 Valg af suppleanter 

Der meldte sig ikke flere interesserede 

Inger-Lise Johnson, Brøndby fortsætter 

 Valg af revisor 

Karsten Christensen blev foreslået og genvalgt til revisor. 

 Eventuelt 

Foreningen har af spillemyndighederne fået tilladelse til at arrangere lotteri i 2 måneder. 

Der er pakker 5 lodder i poser der sælges til 20 kroner. Hvis der på lodderne står et nummer har 

man vundet 100 kr. – i modsat fald står der nitte. Der blev solgt/udleveret lodder efter 

generalforsamlingen. Hvis der er nogle der er interesserede i at sælge lodder eller købe rettes 

henvendelse til Jørgen Klausen tlf. 7560 1757 eller 2372 4890. 

 

Hanne Knudsen fortalte herefter at hun igen i år vil arrangere gåtur: 

Det bliver i Blåbjerg Plantage søndag den 28. august kl. 9.30 

 

Et af medlemmerne rejste sig og roste foreningen og opfordrede til at støtte op om den. 

Jørgen Klausen udtrykte ros til Laila for det store arbejde hun gør og det engagement hun lægger i 
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arbejdet med foreningen. 

 

Kl. 14.50 sluttede Generalforsamlingen og der blev takket for fremmødet 

Efter generalforsamlingen blev der trukket gevinster i amerikanske lotteri  

 

Referent 

Holger Nielsen 

 

 

 


